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Groep:   Raadscommissie 1 

Datum:  01 07 2025 

Uur:   19u – 19u38 
Plaats:   Nieuwe schepenzaal 

 
Aanwezig: R. Vandenberghe, burgemeester  

W. Allijns, S. Demeyer, schepenen 

S. Buysschaert, V. Decaluwe Veronique, K. Descheemaeker, K. Detavernier, N. 
Maghroud, P. Soens, P. Sustronck, W. Vermeersch, raadsleden 

 
Verontschuldigd: N. Beugnies, B. Buyse, raadsleden 
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Gemeenteraad  
 

Ruth Vandenberghe 
 

Punt 1 Algemene politieverordening van de stad Kortrijk - Aanpassing van de 
verordening – Goedkeuren 

 

Vraag van Miet Callens  
Komt er een bordje aan het gebouw dat duidelijk maakt dat het over een studentenhuis gaat?  

Antwoord van Ruth Vandenberghe 
Die vraag zal door schepen Hannelore Vanhoenacker beantwoord worden.  

De aanpassingen aan de politieverordening zijn louter technische aanpassingen.  

Toevoeging na de vergadering: Op vandaag is het niet voorzien om dergelijke bordjes te 
plaatsen. Het kotlabel heeft tot doel op een uniforme manier koten te kunnen vergelijken, in die 

zin lijkt ons dit zeker een waardevolle suggestie die we verder meenemen. 
Vraag van Wouter Vermeersch 

Taxi’s komen ook voor in het reglement. Een kwart van de bestuurderspassen dreigen te 

vervallen door een gebrekkige kennis taalkennis van de chauffeurs. Chauffeurs hadden 5 jaar de 
tijd om zich in regel te stellen. Wat is de status in Kortrijk?  

Antwoord van Wouter Allijns 
De taal moet gekend zijn, we passen toe wat Vlaanderen voorschrijft. De taxichauffeurs zijn al 

even op de hoogte dat het nodig zal zijn. Er is regelmatig taxioverleg en de chauffeurs zijn steeds 
talrijk aanwezig. Ook hier zullen we controleren op de taalkennis.  

Standplaatstaxi’s (bvb. aan het station) kregen strenge regels opgelegd. Ze zijn vaak het eerste 

aanspreekpunt voor mensen die in onze stad toekomen.  
Opmerking Wouter Vermeersch 

Wordt doorgestuurd van zodra ter beschikking. 
Opmerking Wouter Allijns 

We hebben ons al op voorhand in regel willen stellen, we hebben ook het aantal 

bestuurderspassen gelimiteerd.  
 



Stephanie Demeyer 

Punt 2 Gebruikersgidsen ontmoetingscentra Kortrijk – algemeen en specifiek – 
Goedkeuren 

 
Stephanie Demeyer geeft een korte toelichting. Er zijn nieuwe gebruikersgidsen opgemaakt voor 

de OC’s. Enkel voor OC De Vonke is de APV aangepast. Nu is alles conform als alle ruimtes in 

gebruik zijn.  
 

Vraag van Miet Callens 
Hoeveel van de barinkomsten is voor Stad Kortrijk, hoeveel voor de verenigingen?  

Antwoord van Stephanie Demeyer 

De verdeling blijft 50/50, dat is niet veranderd.  
Vraag van Wouter Vermeersch 

Zijn de gebruikersgidsen in overleg opgemaakt? Hoe verliep het overleg?  
Antwoord van Stephanie Demeyer 

Alles is besproken per OC en daarna op het coördinatieoverleg. 
Vraag van Wouter Vermeersch 

Zijn er nog wijzigingen aangebracht na feedback van de OC’s?  

Antwoord van Stephanie Demeyer 
Alles is in overleg gebeurd, 99,9% was akkoord met dit gegeven. Ook voor de gemeenteraad van 

volgende week is er nog overleg met de OC’s.  
Vraag van Siska Buysschaert 

Is er nog vrijheid om te kiezen van leverancier voor dranken?  

Antwoord van Stephanie Demeyer 
Nee, alles zit in raamovereenkomsten maar Fairtrade is daar ook mogelijk.  

Opmerking van Pieter Soens 
Er was enkel commotie over de aantallen die toegelaten worden in de zalen, maar daar zijn er 

niet echt wijzigingen.  
Vraag van Wouter Vermeersch 

Is er discussie geweest over het schenkrecht?  

Antwoord van Pieter Soens 
Er zijn weinig gebruikers die schenkrecht moeten betalen, proportioneel is dat zeer weinig. 

Daardoor is er ook geen commotie over het schenkrecht.  
Vraag van Miet Callens 

Hoeveel van de inkomsten van de bar worden gebruikt om de eigen werking te financieren?  

Antwoord van Stephanie Demeyer 
Hoeveel precies moet ik nagaan. Maar in de toekomst wordt het terug mogelijk om een deel van 

de winsten terug in te zetten. Het is niet helemaal terug zoals vroeger maar eventuele winsten 
kunnen dus wel ingezet worden.  

Aanvulling na de vergadering: Verenigingen of andere gebruikers die een activiteit organiseren in 

een OC ontvangen 50% van de ‘winst’ op de dranken (d.i. het verschil tussen de aankoopprijs 
voor het OC en de verkoopprijs aan de bar). 50% van de winst gaat naar het OC. Bij eigen 

activiteiten van het OC gaat vanzelfsprekend 100% van die winst naar het OC. De inkomsten uit 
ticketverkoop, verhuur zalen en barinkomsten van de OC’s volstaan om de kosten van de eigen 

programmatie te financieren. Daarnaast zijn er nog personeels- en gebouwenkosten die niet door 
deze ontvangsten gefinancierd kunnen worden. 

 

 

Wouter Allijns 

Punt 3 Tinekesfeesten Heule - Tijdelijke Politieverordening Tinekesfeesten 
2025 - donderdag 11 september t.e.m. zondag 14 september 2025 en 20 september - 

Goedkeuren 

 
Geen opmerkingen uit Raadscommissie 1 

 
Punt 4 Implementatieplan IMOG - Lokaal Materialenplan UHAGBA 2023-2030 

- Uitrol – Goedkeuren 
 



Vraag van Wouter Vemeersch 

Vrijdag is er belangrijke communicatie geweest naar de burger toe bvb. afvalzak gaat naar 2,5 
euro en wordt kleiner. Er werd ook gezegd dat er communicatie zou volgen via IMOG en toch 

lanceert Kortrijk een persmoment. Wat is de strategie daarachter?  
Antwoord van Wouter Allijns 

Er is vrijdag gecommuniceerd omdat dan de agenda voor de gemeenteraad kenbaar wordt 

gemaakt. Om te vermijden dat er desinformatie zou rondgestrooid worden is proactief 
gecommuniceerd. IMOG is een intercommunale, er wordt goed samengewerkt. We vonden het 

belangrijk om de burger te informeren. Al vorige week werd ik verschillende keren gecontacteerd 
door de pers omdat men in andere gemeentes al naar de gemeenteraad was geweest. Daarom 

voeren wij een eigen communicatie in de plaats van puur reactief te antwoorden op de pers.  

Vraag van Wouter Vermeersch 
Is dit in andere gemeentes al voorgelegd aan de gemeenteraad?  

Antwoord van Wouter Allijns 
Er zijn er al een paar geweest en deze en volgende week zijn er nog.  

Vraag van Wouter Vermeersch 
Waarom was er communicatie vóór de gemeenteraad?  

Antwoord Wouter Allijns 

Vorige week dinsdag en woensdag heb ik al vragen van de pers gekregen, we hebben gewacht 
met de communicatie tot na het versturen van de bundel naar de raadsleden.  

Opmerking van Wouter Vermeersch 
Zelfde met het volgende punt i.v.m. KVK, ook daar is er al externe communicatie geweest. 

Reactie van Wouter Allijns 

Er is helemaal geen communicatie geweest vanuit de stad, wel van KVK. Daar zijn wij ook niet 
gelukkig mee.  

Vraag van Miet Callens 
Wat zijn jullie van plan met de compostpaviljoentjes?  

Antwoord van Wouter Allijns 
De compostpaviljoentjes zullen blijven bestaan, niemand is verplicht om over te stappen. Wie een 

compostvat heeft kan dat aanhouden. We zullen zelfs bekijken om die werking te versterken.  

Vraag van Kelly Detavernier 
De diftar-rolcontainers zullen gratis verdeeld worden, de stad moet ze wel betalen. Is die 

berekening gemaakt?  
Antwoord van Wouter Allijns 

Ja, dat is allemaal mee verrekend. In Menen bvb. is nog maar 30% overgestapt.  

Reactie van Wouter Vermeersch 
Zijn de containers in Menen ook gratis?  

Antwoord van Wouter Allijns 
In Menen waarschijnlijk niet gratis. Wij willen het gebruik stimuleren.  

IMOG rekent 2 euro per huishouden, wij nemen in het meerjarenplan op om die kost zelf te 

dragen. Niet in de IMOG-zone alleen, ook elders zijn de rolcontainers ingevoerd. We moeten de 
regelgeving vanuit OVAM volgen en de 97kg-norm halen.  

Vraag van Wouter Vermeersch 
Als ik het goed bereken, 2 euro forfait + 2,5 euro voor een vuilzak.  

Antwoord van Wouter Allijns 
De 2 euro moet je bij ons niet betalen. We zien dat als deel van de belastingen die reeds betaald 

worden. Anderen zien dat als vergoeding voor het rondrijden van de vuilniswagen.  

Reactie van Kelly Detavernier 
Wij voeren de forfaitaire belasting niet in.  

Reactie van Wouter Allijns 
Wij hebben voet gezet tegen forfaitaire kost voor het ophalen. Bij ons zal je betalen als je afval 

buitenzet, niet forfaitair. Het principe ‘de vervuiler betaalt’ passen we toe. Bij andere gemeentes 

wordt er wel forfaitair aangerekend.  
Vraag van Miet Callens 

De ‘t’ in kleine lettertjes in de ‘GFt’ staat voor tuinafval, wat gebeurt er met de huidige groene 
containers?  

Antwoord van Wouter Allijns 
De ‘t’ is klein tuinafval bvb een boeket bloemen, dat is niet voor alle tuinafval. De groene 

containers blijven bestaan.  

Vraag van Karel Descheemaeker 



Zal voor de aanbiedingskost met een code gewerkt worden?  

Antwoord van Wouter Allijns 
Elke container zal een chip hebben die gelinkt is aan een adres.  

Vraag van Siska Buysschaert 
Kan je restafvalzakken en containers combineren? Bvb. bij een groot feest en uitzonderlijk veel 

afval?  

Antwoord van Wouter Allijns 
Ja, dat kan.  

Vraag van Wouter Vermeersch 
Kan je op ieder moment instappen en overschakelen op een container?  

Het kan perfect dat je met een bak werkt en je buurman met een zak. Je kan overschakelen.  

Vraag van Wouter Vermeersch 
Hoelang is het nog gegarandeerd dat je met een zak zal kunnen blijven werken?  

Vraag van Wouter Allijns 
Verwachting is dat de zakken natuurlijk zullen uitdoven. Sowieso voor 2 jaar gegarandeerd. Als 

de zak zal afgeschaft worden zal dat in samenspraak met de Kortrijkzaan zijn.  
Opmerking Peter Sustronck 

Als je nu zakken koopt zal je stickers op de zak moeten plakken, hamsteren zal niet mogelijk zijn.  

 
 

Punt 5 Juridische Zaken - Gebruiksovereenkomst KVK - Vraag naar uitstel 
deadline investeringssubsidie – Goedkeuren 

 

Geen opmerkingen uit Raadscommissie 1.  
 

Raad voor maatschappelijk welzijn 
 

Wouter Allijns 

 

Punt 1 Juridische Zaken - Gebruiksovereenkomst KVK - Vraag naar uitstel 

deadline investeringssubsidie - Goedkeuren 
 

Geen opmerkingen uit Raadscommissie 1. 
 

Varia 

 
Geen variapunten. 

 
 

 

 
        De secretaris, 

        Inge Bouckhout 


		2025-07-03T08:59:06+0200
	Inge Bouckhout




